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Folytatás az 1. oldalról
Az áttérés szükségességét alá-

támasztva elmondta, hogy a gaz-
daságilag sikeres országok fel-
sõoktatásának mintájára, a mun-
kaerõpiac igényeinek megfelel-
ve, az ország versenyképességé-
nek szem elõtt tartásával szüle-
tett a törvény, indultak az alap-
szakok, s a rendszer nemzetkö-
zi összehasonlításban is megáll-
ja a helyét. A Tessedik Sámuel
Fõiskola beiskolázási eredmé-
nyeit értékelve Mang Béla úgy
nyilatkozott: jók a mutatók, van
megfelelõ hallgatói érdeklõdés.
Végezetül a TSF Gazdasági Ta-
nácsának jelenlévõ tagjaihoz in-
tézve szavait, azt kívánta az ál-
lamtitkár, hogy legyen sikeres az
együttmûködés.

A minisztérium másik helyet-
tes államtitkára, Stark Antal a
törvényben szabályozott, a ko-
rábbival ellentétben kiszámítha-
tó és egyértelmû finanszírozást,

s az ehhez kapcsolódó gazdál-
kodási szabadságot ismertette.
Részletesen elmondta a képzé-
si, a tudományos és a fenntartói
normatívák számítási módját, a
kiegészítõ normatívák alakulá-
sát. A gazdálkodás szabadságát
például azzal jellemezte, hogy
nem különül el ezentúl a bérek-
re és a dologi kiadásokra fordít-
ható összeg, és a felsõoktatási
intézmények hosszú távú köte-
lezettségeket vállalhatnak, in-
gatlanaikkal gazdálkodhatnak,
társaságot alapíthatnak, vállal-
kozhatnak, egyszóval gazdál-
kodhatnak vagyonukkal. A gaz-
dasági tanácsok szerepét hang-
súlyozva elmondta, hogy az in-
tézményfejlesztési terv kidolgo-
zásában, a költségvetés elõké-
szítésében és számos más, gaz-
dasági területen lesz a tanácsnak
fontos véleményezési és döntés-
elõkészítõ szerepe.

Hogyan tovább TSF? – tette

Fõiskola a változó térben Röviden
Kiállítás

Borgulya Ágnes és Turcsányi
Katalin alkotásaiból nyílik kiál-
lítás április 7-én 15 órakor a
Tessedik Sámuel Múzeumban.

!"

Kóstolós klubest
Szarvas Város Baráti Köre

április 3-án, hétfõn este 6-tól a
Panoráma Kávézóban tartja szo-
kásos klubestjét, melynek prog-
ramja ezúttal a kolbászkóstolás
lesz. Minden baráti köri tagot és
érdeklõdõt várnak.

!"

Nyugdíjas gyûlés
A Nyugdíjas Érdekvédelmi

Közhasznú Szervezet április 5-
én, 15 órától tartja következõ
összejövetelét a Vasipari Étte-
remben. A meghívott vendég:
Kovács Mátyás önkormányzati
képviselõ.

Lázár Lajos, elnök

Az épület lebontása után be-
fejezõdtek a földmunkák a szar-
vasi piac melletti, Kossuth utcai
telken. A kõtörmelékkel és zú-
zott kõvel beborított területen
már állnak a betonasztalok, ahol
az árusok legkésõbb a vasárna-
pi piacon már elfoglalhatják új
árusító helyeiket. A gépeket
munkájukban hol a sár, hol a
fagy akadályozta, így közel egy
hónapos csúszással sikerült
megnyugtatóan megoldani,
hogy átmenetileg átrendezzék a
szarvasi piacot. Minderre azért
volt szükség, mert már meg is
kezdõdött az építkezés, melynek
nyomán tetõ kerül arra a placc-
ra, ahol eddig a betonból készült
elárusító asztalok álltak, s most
drótkerítés vesz körül. A beru-
házó az önkormányzat, a 44,9
millió forintos fejlesztéshez
több pályázaton nyert pénzt
Szarvas úgy, hogy végül 7,9
millió forintba kerül a városnak
az építkezés.

Galambos Imrét és Závoda
Ferencet bízták meg képviselõ-
társaik, hogy az önkormányzat
részérõl koordinálják a folyama-
tot, azaz jó gazda módjára fi-
gyelmezzenek a piac-fejlesztés
munkálataira. Závoda Ferenc
tájékoztatta lapunkat arról, hogy
milyen változásokat tapasztalha-
tunk a szarvasi piacon. A régi
ház lebontása, a porta terepének
rendezése után 1260 négyzetmé-

Átrendezték a piacot
terrel bõvült a piac rendelkezé-
sére álló terület. Itt most azok
az árusok telepedhetnek le, akik
az utóbbi hetekben a vasút ut-
cai parkolókban állították fel
sátraikat. Jut majd hely itt szük-
ség szerint az õstermelõknek,
zöldség-gyümölcs kereskedõk-
nek is.

Az átmeneti piac területe bõ-
víthetõ, hiszen a telek Vasút ut-
cai végén lévõ “Csasztvan-ház”
is az önkormányzaté már egy
csere folytán. Az ingatlant a
szintén fejlesztésre készülõ Pa-
letta üzlet tulajdonosai adták a
városnak, az üzletük melletti te-
rület fejében.

Ha kitavaszodik, a palánták
árusai is helyet kérnek, számuk-
ra a piac elõtti részen, a Vasút

utcai kerékpártároló helyére
tesznek le asztalokat. Ezt a he-
lyet jól meg tudják közelíteni a
teherautóval érkezõ nagybani
árusok is, mondjuk dinnye-,
vagy barackszezon idején. A
Kossuth és a Vasút utca között
továbbra is át lehet járni. A pi-
acgondnok az új, aszfaltos ré-
szen árusítók kérésére megol-
dást keres arra, hogy a Szirén
felõli részen is legyen egy nyi-
tott kapu, melyen meg lehet kö-
zelíteni a területet.

Nyár végére ígéri az oszlopo-
kon nyugvó tetõ megépítését a
kivitelezõ Integrál Építõ Rt.
Akkor az árusok úgymond “be-
lakhatják” újra a régi placcot.

S, hogy mi lesz az ezután fel-
szabaduló területtel? Závoda

Ferenc elmondta, a város nyil-
vánossága elõtt, az emberek vé-
leményét kikérve tervezik majd
meg, hogy hogyan szolgálja a
szarvasiakat ez a hely, az itt ki-
alakítandó létesítmények, me-
lyekhez lehetõség szerint pályá-
zatok útján próbálnak anyagi
segítséget szerezni. Átmenetileg
parkolóként szolgálhat majd a
zúzalékkal leborított tér, késõbb
szóba jöhet esztétikus üzletsor
kialakítása magántõke bevoná-
sával az önkormányzat terüle-
tén. Ám ez még a jövõ zenéje, a
végsõ döntéshez megfontolt elõ-
készítésre van szükség.

Városi
Bolond Fesztivál
„A város a feje tetejére áll!”
szlogennel szervez Városi
Bolond Fesztivált az Elõ
Városi Gyermek és Ifjúsá-
gi Önkormányzat április 1-
jén 14 órától a Fõ téren. A
programban szerepel: bo-
lond-polgármester válasz-
tás, jelmezes felvonulás, ze-
nés-táncos programok.
Sztárvendég Hevesi Imre és
zenekara.
A szervezõk várják a bolon-
dozni, mókázni szeretõ kö-
zönséget!

fel a kérdést elõadásában dr.
Patay István, miután összegezte
az Alföldön várható verseny-
helyzetet, s a kialakuló szituá-
cióra adható, általa konzervatív-
nak és innovatívnak nevezett
stratégiai megközelítéseket. A
rektor szerint a Tessedik Sámu-
el Fõiskola, meglévõ erõsségei-
nek kiaknázásával, a régiós
együttmûködési lehetõségekkel
és a nemzetközi kapcsolatok bõ-
vítésével, a belsõ kooperáció to-
vábbfejlesztésével, életképes
erõs intézmény maradhat az Al-
földön.

A konferencia a rektor elõadá-
sát követõen a kari fõigazgatók
és az intézetigazgató elõadásai-
val folytatódott, majd a rektor
bemutatta a TSF Gazdasági Ta-
nácsának külsõs tagjait. A kon-
ferenciát követõen, a gazdasági
tanács alakuló ülésén Krasznai
Zoltánt választották meg a ta-
nács elnökévé.


